
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. június 22-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Virág Imréné, 

    Fábián Károly,  
Kaszás Ferenc 
Kovács Lajos, 
Lukács József, 
Naszádi Ferenc, 
Pálfalvi István, 
Ujváry Ferenc képviselők. 

 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

             Elekes Péter  Bánréve FIDESZ elnök, 
             Tarr János MSZP részéről. 
 

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Naszádi 
Ferenc és Pálfalvi István képviselő Urakat javasolta.  
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
 
Napirend: 1./ Rendelet alkotása 
  Előadó: jegyző 
 
  2./ Indítványok, javaslatok 
   
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Rendelet alkotása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A rendelet tervezetet a szociális bizottsági ülés 
meghívójának mellékleteként mindenki megkapta. Megkérem jegyző Urat, tegye meg 
előterjesztését. 
 
Garaj Dániel: Ismertette a rendelettel kapcsolatos előterjesztést, mely teljes terjedelemben 
jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Szociális Bizottság elnökét ismertesse előterjesztését. 
 
Fábián Károly: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
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Kaszás Ferenc: Mostanában a médiában olvasható és hallható hírek kapcsán úgy értesülünk, 
hogy az 1000 főnél kevesebb lélekszámú településeken nem lesz jegyző. A társközségek 
létrejöttével a hatáskörök ismeretében jelentősen meg fog szaporodni a jegyző dolga. 
 
Hajdu Gábor: Ez nem igaz. Ezek csak hírek. A jelenlegi ismeretek szerint a javaslat azt 
tartalmazza, hogy 1000 fő lakosságszám alatt nem javasolnak önálló hivatalt, 500 fő alatt csak 
a körjegyzőség jöhet szóba, 500-1000 fő között pedig nem jogosultak ÖNHIKIRE, 
amennyiben így is fenn tudják tartani magukat, úgy működhet önálló hivatal. 
Szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 7/2006. (VI.23.) rendeletét a szociális 
igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról. 
A rendelet 2006. június 23-án kihirdetésre került, mely teljes terjedelemben a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Önkormányzati portál működtetése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az Info Kft. Ózd, Sárli út 3. szám megkeresett 
minket azzal a lehetőséggel, hogy egy önkormányzati portál tárhelyet tudnak biztosítani 
részünkre 5000,-Ft + ÁFA/hó térítés ellenében. Ezen lehetőségünk nyílik bármit a 
településünkről, a hivatalról, a döntéseinkről, intézményeinkről megjelentetni. Már ezt 
megelőzően is mutatkozott volna erre igény a lakosság részéről, ezzel lehetőség nyílna rá. 
Javaslom, hogy próbáljuk meg a dolgot, aztán elválik, hogy van-e rá valóban igény. A tárhely 
biztosított részünkre, - úgymond korlátlanul - a mi dolgunk erre feltenni a publikálni kívánt 
dolgokat. Erről a lehetőségről a „Bánrévei Hírnök” útján javaslom tájékoztatni a lakosságot. 
Mástelepüléseken már működik a dolog, és pozitívan ítélik meg. 
 
Révay István: Milyen tárhellyel működik? Ki frissíti? Mi fogjuk betölteni a dolgokat, ő csak a 
tárhelyet biztosítja? Milyen a memóriája? 
 
Hajdu Gábor: Természetesen erre mindent mi fogunk feltenni, ő csak a helyet biztosítja a díj 
fejében. Elvileg korlátlanul tehetünk fel rá bármit amit megjelentetni kívánunk. Ez 
természetesen vissza is mondható, amennyiben úgy ítéljük meg a későbbiekben, hogy nincs rá 
szükség. Látható lesz az is, hogy mennyien látogatják a honlapot. Mindenképpen javasolom 
megpróbálni. 
 
Révay István: Amennyiben ez is beindul, úgy a másik honlapot is fenn fogjuk tartani? A 
kettőt úgy gondolom fölösleges fenntartani együtt. Ez jobbnak tűnik, az általa kínált 
lehetőségek tükrében. A másiknak mennyi a díja? 
 
Garaj Dániel: Mintegy évi 40-50 ezer forint körüli összeg. Ezen mi is gondolkodtunk. 
Amennyiben beindul ez az új, úgy javasolt visszatérni a dologra a későbbiekben.  
 
Virág Imréné: Erre úgy gondolom mindenképpen szükség van, jónak tartom, támogatom. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

61/2006. (VI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Önkormányzati portál működtetése 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az Info Kft. Ózd, Sárli út 3.  
szám által 5.000,-Ft + ÁFA/hó összegért biztosított önkormányzati  
portál tárhelyet használjuk. A tárhely által kínált lehetőségeket az  
önkormányzat és intézményei használják ki, és azt folyamatosan  
frissítsék.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző és intézményvezetők 

 
b./ Intézmény fenntartó társulás Sajónémetivel 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A többcélú társulással kapcsolatosan már többször 
ejtettünk szót arról, hogy iskola bezárásokra, összevonásokra fog sor kerülni. A 
lehetőségekhez mérten társulni kell a településeknek, vagy tagiskolákban kell gondolkodni. 
Ezzel kapcsolatosan korábban már megkeresett minket Sajóvelezd település, és most 
Sajónémeti település is tagiskolaként kíván működni. Sajóvelezden nagyon meg voltunk 
lepődve, hiszen úgymond nincs semmi közünk egymáshoz, nem láttuk lehetőségét, hogy ez 
realizálódjon. A mai napon Sajónémeti Község polgármestere és körjegyzője megkeresett 
minket a Képviselő-testületük döntésével, miszerint szándékukban áll intézményfenntartó 
társulást létrehozni az általános iskola és óvoda vonatkozásában. A bánrévei általános iskola, 
vagy az ózdi Petőfi úti általános iskola fogadná-e ezen szándékukat. Rögtön az volt a 
kérdésünk, hogy mondják meg nekünk azt, hogy ebben nekünk mi is lenne a jó, mit mondjunk 
a mi testületünknek, miért is érné ez meg nekünk. Erre az volt a válaszuk, hogy ezt nem 
tudják megmondani. Mi ezt úgy tudnánk elképzelni, hogy a szakmai munkát mi adjuk a 
tagiskolához, de az intézmény fenntartásának a költségeit ők vállalnák. Ők erre nem 
hajlandóak, semmilyen részt nem kívánnak átvállalni belőle. Ez így véleményünk szerint nem 
lehetséges. Mi átvennénk egy úgynevezett púpot a hátunkra, de ezzel csak a saját helyzetünket 
nehezítenénk meg, ugyanis ők egy az egyben meg kívánnak szabadulna ettől, semmilyen részt 
nem vállalván. Ez így nekünk nem éri meg. Az a javaslatunk, hogy arról tájékoztassuk őket, 
hogy inkább keressék meg az ózdi Petőfi úti iskolát szándékukkal, hiszen az ő elképzelésük és 
tájékoztatásuk alapján nem látunk rá lehetőséget, hogy az intézményfenntartó társulás - 
mindkét fél számára előnyösen – létrejöjjön.  
 
Ujváry Ferenc: Sajóvelezddel már Putnok megköti az intézményfenntartó társulást, ott már 
találtak megoldást. 
 
Garaj Dániel: Mondjuk inkább úgy, hogy Putnok vállalt át dolgokat. Mi ennek 
megvalósítására a jelenlegi helyzet szerint nem látunk lehetőséget Sajónémetivel. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

62/2006. (VI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Intézményfenntartó társulás Sajónémetivel 
 

Képviselő-testület Sajónémeti Községi Önkormányzat Képviselő- 
testületének intézmény fenntartói társulás létrehozására vonatkozó  
szándéknyilatkozatát megtárgyalta. Az érintettek által adott tájékoztató  
alapján a testület nem lát arra lehetőséget, hogy az intézményfenntartó  
társulás - mindkét fél számára előnyösen – létrejöjjön.  
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 

c./ Temetői károkozás 
 
Hajdu Gábor: Mindenki előtt ismeretes, hogy a már kivágásra szánt fűzfa a temetőben 
kettészakadt, és károkat okozott. A szerencsétlenségben mindenképpen nagy szerencsénk 
volt, hiszen személyi sérülés nem történt. A három sírban történt kár rendbetételre került, 
melynek összege 49.980,-Ft volt. Az egyiken a fedlapot, a másikon a fejrészt, a harmadikon 
két vázát kellett megcsináltatni. Mindenhová új lett csináltatva, a sírok tulajdonosai 
elégedetten nyugtázták a kár helyrehozását. Mindenképpen keresni kell a lehetőségét, hogy a 
fa másik része is kivételre kerüljön, hiszen bármikor elindulhat magától, nagyon veszélyes. A 
fakivágó cég, akivel kapcsolatban állunk lehetőséget lát még egy helikopteres megoldásra, 
ugyanis más megoldást nem sikerült találni. Ezzel ők reklámot szeretnének a médiákban 
maguknak, így ezzel együtt egy úgynevezett jelképes összegért vállalnák a munkát. Ehhez az 
összes többi fát ki kell vágni, hiszen a helikopter rotorja további károkat is okozhatna, ha a 
többi fával valami történik a munka alatt. Folyamatosan kapcsolatban állunk velük, hogy 
minél előbb sor kerüljön a veszély elhárítására. 
 
Virág Imréné: Mennyi idő ez még, hiszen ezt már nem szabad túl sokáig húzni. 
 
Hajdu Gábor: Rövid időn belül a végére kell járni a dolognak.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  
 

63/2006. (VI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Temetői károkozás 
 

Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a temetőben kivágásra kijelölt  
fűzfa letörésével okozott kár 49.980,-Ft, melyre a fedezetet biztosítja.  
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A további károkozás megelőzése érdekében a kivágás lehetőségét  
sürgősen keresni kell. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
 

d./ Köztisztviselői jutalom 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Július 01-je a köztisztviselők napja, kérnénk az év 
elején a költségvetésben tervezett jutalom kifizetésének engedélyezését. 
 
Garaj Dániel: A köztisztviselői nap alkalmából polgármester Úr jutalmáról is kérnénk döntést 
hozni. 
 
Hajdu Gábor József polgármester érintettségét bejelentette, és átadta az ülés vezetését Révay 
István alpolgármester Úrnak. Révay István alpolgármester az ülés vezetését átvette. 
 
Révay István: A polgármester jutalmára vonatkozóan összegszerű javaslatokat kérnék. 
Kérném, hogy szülessen döntés abban is, hogy az év elején a költségvetésben betervezett, 
vagy az áprilisi emelés utáni összegek vonatkozásában állapítsuk meg a jutalmat. Célszerűnek 
tartottam volna ezt a döntést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság hatáskörébe utalni, mielőtt a 
testület elé kerül. Amennyiben az áprilisi emelés utáni bér alapján döntünk, úgy kérdezném 
jegyző Urat, lát-e erre lehetőséget, fedezetet. 
 
Garaj Dániel: Nem tudom ezt most megmondani, hiszen ennek mindenképp utána kellene 
számolni. 
 
Révay István: A köztisztviselők jutalma differenciálásra kerül? 
 
Garaj Dániel: Igen. A polgármester jutalmát 200.000,-Ft-ban javasolom megállapítani. Ez 
több az év eleji bérének felétől, kevesebb a jelenlegi, emelés utánitól. 
 
Virág Imréné: Jónak tartom a javaslatot, támogatom. Ez egy kompromisszumos javaslat. 
 
Ujváry Ferenc: Javaslom a január havi illetményét figyelembe véve a polgármesternek egy 
havi összeget jutalomként kifizetni. 
 
Garaj Dániel: Ez 361.000,-Ft-ot jelent. 
 
Révay István alpolgármester szavazásra tette az elhangzottakat, Képviselő-testület az alábbi 
döntéseket hozta: 

64/2006. (VI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Köztisztviselői jutalom 
10 igen szavazattal: 
 

a./ Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a költségvetésben tervezett  
744.000,-Ft jutalom köztisztviselői napra kifizetésre kerüljön. 
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9 igen, 1 tartózkodás 
 

b./ Képviselő-testület Hajdu Gábor József polgármester részére  
200.000,-Ft jutalmat állapít meg a köztisztviselői nap alkalmával. 

 
Révay István alpolgármester visszaadta az ülés vezetését Hajdu Gábor József 
polgármesternek. 
 
Hajdu Gábor polgármester visszavette az ülés vezetését. 
Tisztelt Képviselő-testület! Szeretném megköszönni a hozott döntést. 
 
 
Több tárgy nem lévén Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
           Naszádi Ferenc                Pálfalvi István 
               képviselő                                                       képviselő 


